

2022/2023 年度  
澳門大學學生會畢業生委員會  
第 5/2022 號畢業生委員會通告  
關於租借畢業袍通知

各位準學士畢業生：

因應 2023 年畢業照拍攝需要，學校將提供有限的畢業袍出租。若有意租借畢業袍的同學，請提前於網上確認所需租借日數及日期，並於以下時間親臨現場完成租袍確認及繳費。

網上報名日期： 2 月 25 日~3 月 8 日

[https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSeUgicSTyRzYUmm0Hn4P080qJ2QsXk4rSWecu83l\\_jHcXE4g/viewform?usp=sf link](https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSeUgicSTyRzYUmm0Hn4P080qJ2QsXk4rSWecu83l_jHcXE4g/viewform?usp=sf_link)

租用費用：

\*學士袍：押金為 **500MOP**，租金為 **90 MOP/天**(包含 25 MOP /天的行政費用)

繳費方式:

1. 中國網上銀行轉帳：

**帳戶持有人：吳\*\*\*\*妮，帳號：185000130750746。**

網上申請期間完成網上繳費程序。轉帳時需要備註上本人的姓名、學號及聯絡電話，並截圖轉帳收據以便日後上傳。

2 現場繳費：

- 須於 3 月 24, 25, 26 日領取畢業袍當天一同支付。
- 歸還租用畢業袍時，押金將原封退還。
- 以中國網上銀行轉帳，或以現金支付。

\*\*現金請自備澳門元及零錢，現場不設補水及找續。

取袍日期：2023 年 3 月 24、25、26 日

辦公時間：10:00 – 13:00, 14:00 – 19:00

取袍地點：大學會堂 (N2)

\*\* 由於數量有限，畢委會將根據網上報名名額進行抽籤決定畢業袍租借的名單，而被獲選中者將以電郵另行通知。敬請諒解！

**備註：**

- 必須親臨租袍，不得由他人代為繳費及提供租袍尺碼，且逾期將不再接受申請。
- Google form 裏提供畢業袍的尺碼表，以供各位同學參考。學校提供的畢業袍只有 S、M、 L 三個尺寸，並且 S 碼數量較少。
- 租借的畢業袍可能會存在破損、色差及禮帽碼數不正等情況
- 如畢業袍在交還時發現嚴重損壞，押金將不會被退還。
- 租借天數以工作日為計算單位，且必須於 2023 年 3 月 26 日下午 17:00 前歸還。若未能及時歸還畢業袍，將被收取一定滯納金（同租用費用一致，從逾期之日起按每天元繳交滯納金）。
- 所有報名費繳交後不設退款。

如果有任何垂詢，可聯繫各專業的畢業代表或電郵致 [umsu.gradcom@connect.um.edu.mo](mailto:umsu.gradcom@connect.um.edu.mo) 查詢

祝各位同學畢業快樂！

2022/2023 年度  
澳門大學學生會畢業生委員會



吳嘉棟

二零二三年二月二十七日

2022/2023

Graduation Committee of UMSU

Graduate Committee Notice No. 3/2022

## **Notice about the Undergraduate Graduation Gown Rental**

Dear Potential Graduates,

To support the 2023 graduation photo shooting, they will offer a limited number of graduation gowns for rent. There is a limited number of graduation gowns available for rent on **draw lots**.

If you are interested in renting a graduation gown, please complete the confirmation and payment process online. The graduation committee will decide the order of graduation gown rental according to the order of payment. Please understand that there are only a limited number of graduation gowns available.

**Online Application Period: February 25 - March 8, 2023**

### **Rental fee:**

The rent of graduation gowns are as follows:

Bachelor's Degrees – **MOP90** each day with **MOP500** deposit (include **MOP25/day** is charged as administrative fee)

### **Payment instruction:**

#### **Cash payment:**

- Payment must be made while you receive your gown from 2023 March 24-26.
- When the rental gown is returned, the deposit will be refunded in its original condition.

•Payment method could pay in cash or digital payment (BOC). Please bring your own patacas and change. All currency will be on a **one for one basis** to MOP on site.

**Pick up date: March 24 - 26, 2023**

**Office hours: 10:00 - 13:00, 10:00 - 19:00**

**Venue: N2 UHall**

\*Student who has finished the online application (**Google form**: [https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSeUgicSTyRzYUmm0Hn4P080qJ2QsXk4rSWecu83l\\_jHcXE4g/viewform?usp=sf\\_link](https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSeUgicSTyRzYUmm0Hn4P080qJ2QsXk4rSWecu83l_jHcXE4g/viewform?usp=sf_link)) and payment procedure will be prior to the gown rental arrangement.

**Remarks:**

1. Late applications will not be accepted.
2. Size chart of the gowns will be provided on site for reference. Only M, L and a small number of S size gowns are provided.
3. Please note that the rental gowns are reused items, some damages and flaws may appear on the gown, hood and cap.
4. The deposit will not be refunded if the gown is returned with any damage.
5. Lease duration will be counted by workdays; You need to return the gown before 26<sup>th</sup> March 2023 17:00. The overdue fine will be charged if the students fail to return on time.
6. All registration fees are non-refundable

For any enquiry, please contact your Major Graduation Representatives, or email: [umsu.gradcom@connect.um.edu.mo](mailto:umsu.gradcom@connect.um.edu.mo)

Thank you for your kind attention.

2022/2023

UMSU

President of Graduation Committee



Ng Ka Tong

27/02/2023